



Always in
movement
to protect

Geneva | Abu Dhabi | Bahrain | Dubai

PROJECT MANAGER | GENEVA | FULL - TIME

About us:

ZENDATA is a leading player in the cybersecurity industry, offering services such as complete, fully-managed cyber protection, vulnerability assessment, pen testing, and red teaming. With locations in Geneva, ZENDATA provides services to clients globally and collaborates with law enforcement authorities and threat intelligence companies. As an official cybersecurity expert of the Swiss federal government, ZENDATA's expertise is recognized by institutions, businesses, and the media.

Job Description:

As a Project Manager, you will be responsible for planning, coordinating, and managing end-to-end security projects. You will work closely with multidisciplinary teams to implement robust and effective security solutions.

Responsibilities:

- Plan and coordinate projects, adhering to deadlines and budgets.
- Analyze existing security processes and recommend improvements to optimize efficiency and reduce risks.
- Oversee the implementation of security solutions, including training and mentoring technical teams.
- Ensure compliance with cybersecurity standards and regulations.
- Manage relationships with internal and external stakeholders, including suppliers and clients.
- Develop and maintain reports and dashboards to track project progress and make informed decisions.
- Participate in managing security incidents and resolving real-time issues.
- Coordinate cybersecurity awareness and training activities for employees.

Profile:

- Degree in Operations Management, Computer Science, or a related field.
- Proven experience in project management, ideally in the aerospace industry.
- Strong leadership and communication skills, with the ability to manage and motivate teams.
- Proficiency in project management tools and security software (e.g., SAP, Excel, etc.).
- Excellent organizational and planning skills.
- Ability to proactively and effectively solve problems.
- Analytical skills to improve processes and reduce costs.
- Bilingual in French and English.
- Minimum of 5 years of experience in the aerospace sector, imperative due to our strategic partnership with a major client in this field.
- Available immediately.

Benefits:

- Dynamic and innovative work environment.
- Opportunities for professional development and continuous training.
- Competitive salary package with comprehensive social benefits.

How to apply:

Send your CV and a cover letter to the following address: recruitment@zendata.security

Switzerland
+41 22 588 65 90

Dubai
800 012 0009

Bahrain
+973 6500 2035

 **ZENDATA** CYBER
SECURITY

| 1

www.zendata.security

info@zendata.security



CHEF DE PROJET | GENEVE | TEMPS PLEIN

À propos de nous :

ZENDATA est un acteur de premier plan dans l'industrie de la cybersécurité, offrant des services tels que la protection cyber complète et entièrement gérée, l'évaluation des vulnérabilités, les tests de pénétration et le red teaming. Avec des bureaux à Genève, ZENDATA fournit des services à des clients du monde entier et collabore avec les autorités de maintien de l'ordre et les entreprises de renseignement sur les menaces. En tant qu'expert officiel en cybersécurité du gouvernement fédéral suisse, l'expertise de ZENDATA est reconnue par les institutions, les entreprises et les médias.

Description du poste :

En tant que Chef de Projet, vous serez responsable de la planification, de la coordination et de la gestion de projets de sécurité de bout en bout. Vous travaillerez en étroite collaboration avec des équipes multidisciplinaires pour mettre en œuvre des solutions de sécurité robustes et efficaces.

Responsabilités :

- Planifier et coordonner des projets, en respectant les délais et les budgets.
- Analyser les processus de sécurité existants et recommander des améliorations pour optimiser l'efficacité et réduire les risques.
- Superviser la mise en œuvre de solutions de sécurité, y compris la formation et l'encadrement des équipes techniques.
- Assurer la conformité aux normes et réglementations en matière de cybersécurité.
- Gérer les relations avec les parties prenantes internes et externes, y compris les fournisseurs et les clients.
- Développer et maintenir des rapports et des tableaux de bord pour suivre l'avancement des projets et prendre des décisions éclairées.
- Participer à la gestion des incidents de sécurité et à la résolution des problèmes en temps réel.
- Coordonner les activités de sensibilisation et de formation en cybersécurité pour les employés.

Profil recherché :

- Diplôme en gestion des opérations, en informatique ou dans un domaine connexe.
- Expérience avérée en gestion de projets, idéalement dans l'industrie aéronautique.
- Solides compétences en leadership et en communication, avec la capacité de gérer et de motiver des équipes.
- Maîtrise des outils de gestion de projet et des logiciels de sécurité (ex. SAP, Excel, etc.).
- Excellentes compétences en organisation et en planification.
- Capacité à résoudre des problèmes de manière proactive et efficace.
- Compétences analytiques pour améliorer les processus et réduire les coûts.
- Bilingue français et anglais.
- Minimum de 5 ans d'expérience dans le secteur aéronautique, impératif en raison de notre partenariat stratégique avec un client majeur dans ce domaine.
- Disponible immédiatement.

Avantages :

- Environnement de travail dynamique et innovant.
- Opportunités de développement professionnel et de formation continue.
- Package salarial compétitif avec des avantages sociaux complets.

Comment postuler :

Envoyez votre CV et une lettre de motivation à l'adresse suivante : recruitment@zendata.security